
 
 

Generalforsamling i STATE, torsdag 15. maj 2025 kl. 16.00 på Dalum 
Landbrugsskole 

Dagsorden: 

Navneopråb 
Valg af dirigent 
Beretning 
Regnskab 
Indkomne forslag, herunder fastsættelse af kontingent 
Valg til bestyrelsen 
- Formand 
- Næstformand 
Valg af 2 suppleanter til bestyrelsen 
Eventuelt. 

• Navneopråb 
Kim Clausen foretog navneopråb, alle tilmeldte var ankommet. 

• Valg af dirigent 
Bestyrelsen indstiller Gitte Anholm som dirigent og referant, vedtaget 
Dirigenten konstaterede at generalforsamlingen er indvarslet rettidigt og gav ordet til Kim 
Clausen. 

• Beretning 
Kim gennemgik beretningen, og tilføjede en kort orientering OK24, ikke alle aftaler er slået 
igennem som til effektuering endnu, alle aftalerne gennemarbejdes i Medarbejder- og 
Kompetencestyrelsen og centralorganisationerne, og når de er færdig aftalte og underskrevet 
af parterne, så offentliggøres de løbende og vil blive sendt ud til skolerne for at kunne 
effektuere disse aftaler. 

Arbejdet mod OK26 er startet op med et webinar, og arbejdsgruppen samles i kommende uge.  

Rekruttering arbejdet er i fuld gang. Det kommer frem, at flere ikke føler de får tilstrækkelige 
oplysninger. Derfor vil det igangsættes et arbejde med forberedelse af nyhedsmails til 
medlemmer. Målet vil være mindst en nyhed ca hver 6 uge. Emnerne vil være varierende, og 
kan indeholde information om forhandlingsresultater, tidsaktuelle emner eller hvis der er 
emner som medlemmer ønsker taget op.  

Alle medlemmer der har emner som de ønsker belyst i en nyhed, kan sende dette til 
sekretariatet og få det behandlet. 

Generel snak om de kommende ændringer på erhvervsskolerne, EPX fylder en del i snakkene 
på skolerne. Hvad vil det betyde for skolerne generelt, det er svært præcist at konkludere på 
nuværende tidspunkt. Kravene for de forskellige gymnasielle uddannelser er endnu ukendt. 
Denne reform vil betyde, at elever kan komme direkte fra folkeskolens 9. klasse til GrundForløb 
på erhvervsskolerne. 
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Der kommer efter sommerferien en ny institutionslov, som vil betyde at der kan ske fusioner af 
skoler på kryds af forskellige  typer skoler 

Skolehjem afstandskravet er nedsat, betyder at der ex. på SDE kan blive søgning op til 42% 
mod nuværende 3%.  hvilket kan give udfordringer flere steder på skolehjemmene. Men for 
STATE og DTS, TAT-Kredsen, kan det betyde potentielt flere skolehjemsassistenter. 

Beretningen godkendt. 

• Regnskab 
Regnskab 2024 gennemgået. Budget 2025 gennemgået.  

Besluttet, at der indenfor rådighedsbeløbet kan der evt. afholdes medlemsmøder i øst og vest 
Danmark, for medlemmer og disse kan invitere kolleger med der er ansat indenfor 
forhandlingsområdet. 

Regnskab 2024 og budget 2025 godkendt. 

• Indkomne forslag, herunder fastsættelse af kontingent 
Bestyrelsen har indgivet forslag om at fastholde kontingentet. 

Vedtaget. 

• Valg til bestyrelsen 
- Formand 
- Næstformand 

Kim genopstiller som formand, ingen modkandidater. 
Rikke opstiller som næstformand, og Claus genopstiller ikke. 

Rikke og Kim er valgt. 

• Valg af 2 suppleanter til bestyrelsen 
Der er ikke kandidater til suppleanter. Når der kommer kandidater til suppleant posterne vil 
bestyrelsen konstituere disse og lade dem indgå i bestyrelsen. 

• Eventuelt. 
Bestyrelsen vil fremover være aktive i forbindelse med besøg på andre skoler, eller ved kontakt 
med andre fra skolerne. 

Første bestyrelsesmøde efter sommerferien, skal hvert bestyrelsesmedlem forsøge at tage 
mindst en kollega med til mødet. 

Oplæg til evt hvervning og aktiviteter på STATE området: 

• webinar for skolehjemsassistenter, om aflønning og generelle arbejdsforhold. 
(september). 

Tak for et godt møde. 
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